
PROTOKÓŁ Nr XLIV/14
z Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze

z dnia 25 czerwca 2014 r.
odbytej w sali witrażowej Urzędu Miasta w Kamiennej Górze

Godzina rozpoczęcia Sesji 14.00, zakończenia 15.00

Obecnych na Sesji – 19 radnych - lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu.
Nieobecni: radna Zofia Kolat, radna Regina Komorowska

Ad.     1.     Otwarcie     Sesji  

Sesję otworzył  i prowadził Przewodniczący Rady Andrzej Mankiewicz, który powitał radnych
Rady Miejskiej, media oraz zebrane osoby.

Przewodniczący RM stwierdził, że w Sesji uczestniczy 19 radnych na 21 ustawowego składu
Rady, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska może obradować i podejmować uchwały.

Ad.   2.     Wnioski     dotyczące     zmian     w     porządku     obrad  

Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji.
2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad.
3. Przyjęcie Protokołu z XLIII Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze.

4. Wnioski i zapytania.
5. Informacja Burmistrza Kamiennej Góry o pracy między Sesjami.
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kamiennej Górze o pracy między Sesjami.
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

dla rejonu ulic: Krzeszowska – T. Kościuszki – Leśna w Kamiennej Górze.
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

dla rejonu ulic Asnyka i Zielonej w Kamiennej Górze – obszar „U”.
11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego  dla  działek  nr  32/23  i  33/3  obręb  nr  2,  rejon  ulicy
Towarowej w Kamiennej Górze.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2014 rok.
13. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia

wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na
opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych na terenie miasta
Kamienna Góra.

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Kamiennej Góry.

15. Sprawy różne.
16. Zamknięcie Sesji.
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Przewodniczący RM zgłosił wniosek o przeniesienie pkt. 5 porządku obrad w miejsce pkt.  14
i tym samym zmianę numeracji dotychczasowych punktów od 6 do 14 o jeden wzwyż, z uwagi na
to, że BM przebywa obecnie na ceremonii pogrzebowej i może uda się Mu wrócić na realizację
końcowych punktów porządku obrad.

W wyniku głosowania Rada Miejska jednogłośnie,  tj.  przy 19 głosach „za”  wyraziła  zgodę na
powyższą zmianę.

Ad. 3. Przyjęcie Protokołu z   XLII  I   Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze  

Przewodniczący RM poinformował, iż Protokół Nr  XLIII z Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej
Górze był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Dodał, że nie zostały do nich wniesione
uwagi ani zastrzeżenia i zapytał, czy w chwili obecnej ktoś chciałby takie zgłosić. Uwag ani
zastrzeżeń nie zgłoszono.

Ad.     4. Wnioski i zapytania  

Radna M. Krzyszkowska zapytała, czy w Sesji zamiast BM nie będzie uczestniczył  Z-ca BM
oraz czy obecny będzie Radca Prawny?

Przewodniczący  RM poinformował,  że  Z-ca  BM  uczestniczy  w  Konwencie  Wójtów
i Burmistrzów, a Radca Prawny uczestniczy w rozprawie sądowej.

Rad  na Bogusława Krawiec  :  
1. Uwaga  n/t  złego  stanu  budynku  przy  ul.  Polnej  6,  gdzie  miasto  zainwestowało

650 tys. zł. Zdaniem radnej budynek wygląda „jak po Powstaniu Warszawskim”, sypie się
ganek, wejściowe drzwi z dykty nie zamykają się, a kabel elektryczny puszczony po murze
wychodzi z cegieł. Dodatkowo zaniedbane jest otoczenie tego budynku, za które to prace
zarządca  bierze  pieniądze.  Oprócz  paru  lokatorów,  którzy  zakłócają  ład  i  porządek,
mieszkańcy  starają  się  dbać  o  mienie.  Radna  zapytała,  kiedy  budynek  zostanie
doprowadzony  do  stanu  używalności,  a  radnych  poprosiła,  aby  obejrzeli  to  miejsce
i zwrócili uwagę, jak zostały wydatkowane miejskie pieniądze.
Radna  poruszyła  temat  tego  budynku,  jako  przestrogę  dla  planów  remontu  budynku
przy ul. Katowickiej 7A, który ma pochłonąć 300 tys. zł. Budynek ten usytuowany jest nad
samą rzeką i radni również tam powinni się udać i ocenić zasadność wydawania środków na
remont.

2. Pytanie do Przewodniczącego RM co zrobił z pismem z Regionalnej Izby Obrachunkowej
z 22.05.2014 r., które to do UM wpłynęło 30.05.2014 r. i dlaczego nie trafiło ono na Stałe
Komisje RM. Sprawa jest nadal aktualna i „chowanie spraw pod siedzenie” niczego nie
załatwia.

Przewodniczący RM zwrócił radnej uwagę, że zanim zacznie Kogoś obrażać, to niech posłucha
wyjaśnień i powiedział, że pismo skierował zaraz po otrzymaniu do BM, celem ustosunkowania się
do zawartych w nim zarzutów. Dopiero po otrzymaniu odpowiedzi skieruje  pełną dokumentację
pod obrady Komisji, co uważa za zasadne zachowanie.
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Radny Wiesław Sobiechowski:
1. Uwaga,  że  od  ponad  pół  roku  radny  prosi  o  rozważnie  zasadności  remontu  budynku

przy ul. Katowickiej 7A, który na całej długości jest popękany. Zdaniem radnego pieniądze
będą źle spożytkowane, gdyż zrobiona zostanie jedynie kosmetyka zewnętrzna budynku,
a klamrowanie będzie się odbywało bez wysiedlenia mieszkańców. Radny dodał, że w dniu
dzisiejszym w jednym z miejskich budynków wydarzył się śmiertelny wypadek i podkreślił,
że złego stanu technicznego budynków nie powinno się bagatelizować.

2. Uwaga n/t bardzo zanieczyszczonego terenu wokół cmentarza na ul. Katowickiej. Radny
winą obarczył osoby spożywające alkohol oraz osoby sprzątające groby, którzy nieczystości
wyrzucają  za  bramy  nekropolii.  Widok  z  punktu  widokowego  w  tamtym  miejscu  jest
naprawdę zastraszający.

3. Uwaga,  że  remont  ul.  Małej  powinien  jednak  odbywać  się  kompleksowo,  gdyż  przy
obecnym  rozwiązaniu  inwestycja  urywa  się  mniej  więcej  na  wysokości  ¾  podjazdu.
Niestety w takiej sytuacji i tak wszelkie nieczystości będą spływały w dół.

4. Ponowna  prośba  o  doprowadzenie  „do  stanu  używalności” łącznika  między
ul. Księcia Bolka I i ul. Wałbrzyską, gdzie sprzedano 42 miejsca pod garaże, a przejazd jest
bardzo zniszczony.  Ze  strony BM padały zapewnienia  wyrównania  drogi,  zwłaszcza  po
remoncie ul. Księcia Bolka I gdzie poprzez ten łącznik dostarczano materiały potrzebne do
inwestycji i nic w tym temacie nie jest robione.

Radna Irena Plata:
1. Ponowna prośba o interwencję w sprawie montażu ostatniego azylu na ul. Jeleniogórskiej na

wysokości budynków 57-62.

Radna Małgorzata Krzyszkowska:
1. Ponowne  pytanie  o  koszty  utrzymania  dwóch  punktów  PSZOK  w  mieście.  Radna

zauważyła,  że  np.  Wrocław  (ok.  700  tys.  mieszkańców)  ma  cztery  takie  punkty,
a Jelenia Góra (ok. 90 tys. mieszkańców) ma dwa.

2. Pytanie,  kiedy  radni  otrzymają  plan  rewitalizacji  miasta,  który  zgodnie
z zapewnieniami BM jest już gotowy?

3. Pytanie, kogo BM miał na myśli, mówiąc, w swoim publicznym wystąpieniu po ostatniej
Sesji,  o  „opozycyjnych  radnych”?  Radna  nie  czuje  się  ani  w  opozycji  do  BM,  ani  do
mieszkańców i jeśli ktoś ma odmienne zdanie, to nie znaczy, że jest to opozycja. Radna
podkreśliła,  że 90% uchwał jest  głosowanych jednogłośnie  i  „to nie są czasy PZPR-u”,
gdzie wszyscy muszą głosować jednakowo i nie mieć możliwości na swoje zdanie.

4. Pytanie,  jak  można  rzetelnie  ocenić  wykonanie  ubiegłorocznego  budżetu  (również
odniesienie  do  wypowiedzi  publicznej  po  Sesji)  skoro  radni  nie  dostali  ani  planu  ani
wydatkowania środków przekazanych do Spółki Mieszkaniowej (6 mln zł)? Radna wyraziła
ponadto zdziwienie słowami BM, który mówi „jak radni mogą czepiać się spółki, skoro ona
jest prywatna?”.BM ponadto 3 lata temu zapewniał, że Prezes odejdzie na koniec roku na
emeryturę, co nie nastąpiło. Gdyby radni mieli na to wpływ, to już dawno spółka byłaby
zarządzana przez inną osobę. Zdaniem radnej od początku pierwszej kadencji BM twierdzi,
że chce wprowadzić zmiany w spółce  powoli, ale mija już osiem lat i żadnych zmian nie
widać,  oprócz  zdaniem  radnej  zarobków.  Radna  podkreśliła,  że  większość  radnych  nie
mieszka  w  zasobach  Spółki  Mieszkaniowej  i  wypowiadają  się  w  imieniu  mieszkańców
w takich zasobach mieszkających.

Przewodniczący  RM zwrócił  uwagę,  że  radna dobrze  wie,  że  spółka  nie  jest  prywatną  firmą,
a mieszkańcy podczas zebrań wspólnot udzielają zarządcy absolutorium, czyli nie do końca można
tutaj mówić o dużym niezadowoleniu i należy wykazać się obiektywizmem w swoich osądach.
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5. Radna podkreśliła, że cytuje słowa BM i dodała, że nawet jeśli ktoś „robi sobie kampanię
wyborczą” (również słowa BM z wypowiedzi), to nie są to radni, których ma na myśli BM.

6. Pytanie,  „co tak spektakularnego” zostało zrobione, że ubiegłoroczny budżet jest jednym
z  najlepszych?  Na  remont  ul.  Księcia  Bolka  I  wydatkowano  pieniądze  ze  środków
popowodziowych  plus  900 tys.  zł  kredytu,  a  stadion  miejski  został  wyremontowany ze
środków pochodzących z Urzędu Marszałkowskiego i kolejnego kredytu.

7. Radna zacytowała kolejne słowa BM z publicznej wypowiedzi, tj. „BM bez radnych to i tak
wie, co trzeba robić w Kamiennej Górze” oraz  „dziwi się, co robili radni w poprzednich
kadencjach,  skoro  teraz  tyle  zostało  zrobione” i  wyraziła  dezaprobatę  wobec  takiego
zachowania.  Zdaniem  radnej  w  poprzednich  kadencjach  robiono  tyle,  na  ile  było  stać
miasto, a dopiero od 10 lat, czyli od wejścia Polski do UE pojawiły się nowe możliwości na
pozyskiwanie pieniędzy. Kadencja BM trwa już 8 lat i zdaniem radnej nie do końca widać
efekty pozyskanych 60 mln zł w porównaniu z innymi miastami.

Przewodniczący  RM zwrócił  uwagę,  że  zanim  radna  będzie  w  przyszłości  cytowała  jakieś
wystąpienia, to należy w pierwszej kolejności zapoznać z nimi innych, gdyż np. On nie wie o jakim
wystąpieniu publicznym radna mówi i ciężko Mu teraz się odnieść do przytaczanych słów.

Radny Bogdan Murawski:
1. Prośba do Przewodniczącego RM o interwencję w sprawie nieudzielania odpowiedzi przez

Spółkę  Mieszkaniową  na  pisma  mieszkańców  (radny  dysponuje  kilkoma  pismami,
na które nie otrzymano odpowiedzi).

2. Prośba o interwencję w sprawie niesprawnych pomp na cmentarzu przy ul. Wałbrzyskiej
i braku wody.

Radna Mariola Jaciuk:
1. Ponowne  pytanie  do  Sekretarza  Miasta  o  postępy  w  sprawie  „Karty  Rodzin

Wielodzietnych”?
2. Pytanie,  czy  prawdą  jest,  że  budynek  na  ul.  T.  Kościuszki  (naprzeciwko  byłej  Straży

Pożarnej przy wjeździe na osiedl Zadrna) będzie robiony i malowany jedynie od frontu i czy
już takim systemem będzie działała Spółka Mieszkaniowa?

3. Prośba o sprawdzenie przejścia dla pieszych przy markecie Biedronka na ul. Jeleniogórskiej,
gdyż z uzyskanych przez radną informacji wynika, że nie ma tam poprawnego oznakowania.

Radna Maria Białecka-Polak:
1. Pytanie, kiedy zostanie oznakowana ul. Księcia Bolka I i czy nasadzenia na górze tej ulicy

objęte są gwarancją, gdyż zieleń wygląda tam tragicznie?
2. Pytanie o decyzje w sprawie „zamknięcia” ul. Jasnej?

Radna C.Róg zapytała, czy  pytania i wnioski, które zgłaszają teraz radni będą przekazane BM
i czy zasadnym jest, aby realizować ten punkt teraz, skoro BM może jednak wróci na koniec Sesji.

Przewodniczący  RM zauważył,  że  Sesja  jest  nagrywana i  protokołowana,  więc  BM wszystko
otrzyma.

Radny W. Sobiechowski poprosił o udzielenie głosu przybyłym na Sesję mieszkankom budynku
przy  ul.  Katowickiej  7A,  które  złożyły  na  ręce  Przewodniczącego  RM  prośbę  o  zgodę  na
wystąpienie podczas obrad RM – zał. Nr 2 do protokołu.
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Przewodniczący RM zwrócił uwagę, że porządek obrad został zatwierdzony i  jest realizowany
zgodnie  z  planem, a  ponadto  Panie uczestniczyły w dniu wczorajszym w posiedzeniu KGKiM
i jeszcze na ręce Przewodniczącego nie wpłynęły żadne wnioski.  Pomimo tego Przewodniczący
RM udzielił przybyłym mieszkankom 5 min głosu.

Pani Danuta Greniuk w imieniu lokatorów budynku przy ul. Katowickiej 7A zaprosiła radnych do
obejrzenia stanu budynku i wypracowania opinii w tej sprawie. 5 lat temu była robiona ekspertyza
i wówczas mówiono o całkowitej rozbiórce bloku, co spowodowało, że mieszkańcy nie inwestowali
w  remonty.  Teraz  nagle  mówi  się  o  remoncie,  a  taka  zmiana  decyzji  powoduje  dezorientację
lokatorów. Pani D. Greniuk podkreśliła, że nie przyszła do radnych, aby się skarżyć, tylko z prośbą,
aby zainteresowano się losem tego budynku i jego mieszkańców. Dodatkowo w budynku są dwa
lokale  socjalne,  a  ich  lokatorzy  sprowadzają  osoby  zagrażające  bezpieczeństwu  pozostałych
mieszkańców. Incydenty zgłaszane  są na  Policję,  ale  ta  nie  reaguje.  Zdaniem Pani  D.  Greniuk
remont tego budynku jest bezzasadny, a pieniądze, które zostaną przeznaczone na ten cel będą źle
spożytkowane. Blok jest mocno spękany, strasznie nierówny i przecieka.

Radna  M.  Krzyszkowska podkreśliła,  że  jest  zła  gospodarka  środkami  publicznymi,
które  przeznaczane  są  na  ekspertyzy  budynków,  gdyż  np.  w  przypadku  budynku
przy ul.  Katowickiej  7A ekspertyza,  za  którą  zapłacono,  była  robiona  6  lat  temu i  nic  na  jej
podstawie nie zostało zrobione. W styczniu tego roku zrobiona została kolejna i ponownie za nią
zapłacono.  Podkreśliła,  że  taka  ekspertyza  jest  ważna  rok  i  zwróciła  się  z  prośbą  do
Przewodniczącego RM o zainteresowanie się tym tematem.

Przewodniczący RM powiedział,  że  sprawy dokładnie nie  zna,  ale  zanim Ktoś zacznie rzucać
oskarżenia  o  złym  gospodarowaniu  środkami  publicznymi  to  należy  to  najpierw  dokładnie
sprawdzić  i  mieć  pewność  w  swoich  podejrzeniach.  Wczoraj  lokatorki  tego  budynku  były  na
resortowej Komisji GKiM i należy dokładnie przyjrzeć się sprawie, a później formułować wnioski.

Radna M. Komorowska zapytała, czy miasto czyni starania w celu pozyskania środków unijnych
na remont budynków komunalnych?
 

Ad. 5.  Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej  w Kamiennej Górze o pracy między
Sesjami

Informację Przewodniczącego RM o pracy między Sesjami przedstawił Wiceprzewodniczący RM
H. Różański – zał. Nr 3 do protokołu.

Salę obrad opuścił radny J. Bruździak (obecnych 18 radnych).

Ad. 6. Podjęcie uchwały   w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości  

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Mienia A. Wolny.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
 
Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze
jednogłośnie,  tj.  przy 18 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr  XLIV/278/14  w sprawie  wyrażenia
zgody na zbycie nieruchomości – zał. Nr 4 do protokołu.
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Na salę obrad przybył radny J. Bruździak (obecnych 19 radnych).

Ad. 7. P  odjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości  

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Mienia A. Wolny.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
 
Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze
jednogłośnie,  tj.  przy 19 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr  XLIV/279/14  w sprawie  wyrażenia
zgody na nabycie nieruchomości – zał. Nr 5 do protokołu.

Ad.  8.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  
przestrzennego dla rejonu ulic: Krzeszowska – T. Kościuszki – Leśna w Kamiennej Górze

Projekt uchwały  przedstawił Z-ca  Kierownik Wydziału Mienia A.  Omachel.  Dodał, że projekt
został  przygotowany  w  celu  ułatwienia  obsługi  telekomunikacyjnej  w  tym  rejonie  oraz  dla
dostosowania zapisów planu do możliwości wykonania jazu. Skorygowano ponadto m.in. zapisy
wykluczające obecność masztów antenowych, które to zgodnie z prawem nie mogą być zawarte
oraz  ujednolicono  wskaźniki  zabudowy,  aby  nie  blokować  potencjalnych  inwestorów  na  tym
obszarze. Projekt uchwały przeszedł pełną procedurę planistyczną.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
 
Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze
jednogłośnie,  tj.  przy  19  głosach  „za” podjęła  Uchwałę  Nr  XLIV/280/14  w  sprawie  zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla rejonu ulic: Krzeszowska – T. Kościuszki
– Leśna w Kamiennej Górze – zał. Nr 6 do protokołu.

Ad.  9.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  
przestrzennego dla rejonu ulic Asnyka i Zielonej w Kamiennej Górze – obszar „U”

Projekt uchwały  przedstawił Z-ca  Kierownik Wydziału Mienia A.  Omachel.  Dodał, że jest to
uchwała inicjująca w wyniku wniosku właściciela terenów w obszarze tego planu, który wystąpił
o  dopuszczenie  wykonania  na  jego  działce  zabudowy przemysłowej.  Jest  to  forma  zabudowy
pożądana,  a  zatem  BM  przychyla  się  do  wniosku.  Procedura  planistyczna  w  tym  przypadku
zostanie rozpoczęta dopiero po podjęciu uchwały.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
 
Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze
jednogłośnie,  tj.  przy  19  głosach  „za” podjęła  Uchwałę  Nr  XLIV/281/14  w  sprawie  zmiany
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  rejonu  ulic  Asnyka  i  Zielonej
w Kamiennej Górze – obszar „U” – zał. Nr 7 do protokołu.
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Ad.  10.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu  
zagospodarowania  przestrzennego  dla  działek  nr  32/23  i  33/3  obręb  nr  2,  rejon  ulicy
Towarowej w Kamiennej Górze

Projekt uchwały  przedstawił Z-ca  Kierownik Wydziału Mienia A.  Omachel.  Dodał, że został
złożony szeroko umotywowany  przez właściciela tych działek wniosek o możliwość utworzenia
tam Domu Spokojnej Starości (dawne budynku administracyjne PB). Plan dla tego rejonu został
uchwalony  niedawno,  ale  w  opinii  BM  taka  inicjatywa  zasługuje  na  uwzględnienie  i  stąd
propozycja  zmiany  jedynie  w  niewielkim  zakresie.  Procedura  planistyczna  rozpocznie  się  po
podjęciu uchwały.

Radna M. Krzyszkowska zapytała, czy chodzi o budynek w którym jest szwalnia?

Z-ca  Kierownika  Wydziału  Mienia odpowiedział,  że  tak,  że  jest  to  budynek  byłego
Przedsiębiorstwa Budowlanego.
 
Nikt  nie  wniósł  więcej  uwag  ani  zapytań,  w  związku  z  czym  Przewodniczący  RM zarządził
głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska w Kamiennej Górze jednogłośnie, tj. przy 19 głosach
„za” podjęła  Uchwałę  Nr  XLIV/282/14 w  sprawie w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 32/23 i 33/3 obręb nr 2, rejon
ulicy Towarowej w Kamiennej Górze – zał. Nr 8 do protokołu.

Ad. 11.   Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2014 rok  

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Finansowo-Budżetowego G. Kuś.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
 
Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze
jednogłośnie,  tj.  przy  19  głosach  „za” podjęła  Uchwałę  Nr  XLIV/283/14  w  sprawie  zmian
w budżecie miasta Kamienna Góra na 2014 rok – zał. Nr 9 do protokołu.

Ad.  12.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  w  sprawie  
określenia  wymagań,  jakie  powinien  spełnić  przedsiębiorca  ubiegający  się  o  uzyskanie
zezwolenia na opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych na
terenie miasta Kamienna Góra

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący RM.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
 
Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze
jednogłośnie, tj.  przy 19 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr  XLIV/284/14  w sprawie  ogłoszenia
tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca
ubiegający się  o  uzyskanie  zezwolenia  na  opróżnianie  zbiorników bezodpływowych i  transport
nieczystości ciekłych na terenie miasta Kamienna Góra – zał. Nr 10 do protokołu.
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Ad. 13.   Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Kamiennej Góry  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący RM.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
 
Przewodniczący RM stwierdził, iż w wyniku głosowania Rada Miejska w Kamiennej Górze  13
głosach „za”, 0 „przeciw” i 6 „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr XLIV/285/14 w sprawie
rozpatrzenia skargi na Burmistrza Kamiennej Góry – zał. Nr 11 do protokołu.

Ad. 14. Informacja Burmistrza Kamiennej Góry o pracy między Sesjami

BM nie dotarł na Sesję, a zatem nie została przedstawiona Jego informacja o pracy między Sesjami.

Ad. 1  5  . Sprawy różne  

Spraw różnych nie wniesiono.

 
Ad.   1  6  .     Zamknięcie     Sesji  

Po  wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący  Rady zamknął XLIV Sesję Rady Miejskiej
w Kamiennej Górze w dniu 25 czerwca 2014 r.

Protokołowała:          
Katarzyna Poręba-Plasło Przewodniczący RM           

         /-/ mgr Andrzej Mankiewicz   
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